
Bona Tarda: 
Des de l’Associació de Veïns, vam observar amb precaució com l’Ajuntament va informar als veïns 
sobre l’eliminació del transport escolar a partir del proper curs, oferint alternatives que van resultar 
insuficients i alhora inviables per als nostres veïns afectats. 
 
Al mateix temps, ens inquieta veure com certs sectors de l’oposició han utilitzat aquest problema 
comú com una arma política per crear divisió i crispació entre el veïnat. En la nostra comunitat, 
considerem que, amb independència de les ideologies personals, tots hauríem de treballar en benefici 
de la majoria, refusant la instrumentalització política de qualsevol signe. 
 
Del primer moment, els veïns, junt amb la nostra regidora i veïna Nuria, han estat dialogant amb 
intenció constructiva amb el govern municipal i directament amb l'alcalde, exposant la problemàtica 
real. Aquesta col·laboració ha portat a la valoració i resolució del problema, amb el resultat del 
manteniment del servei de transport escolar tal i com estava fins ara. A demés l’alcalde personalment 
ha parlat per telèfon amb els veïns afectats, que van donar així la seva conformitat. 
 
Un cop reconduïda la situació, volem expressar les següents reflexions: 
- Felicitar els veïns, independentment de la seva retirada política, per lluitar units per els seus drets i 
aconseguir el recolzament de la majoria. 
- Lamentar la manipulació de caire polític d’aquells elements que volien aprofitar-se del legítim  
descontentament veïnal per al seu propi benefici. 
- Agrair a l’alcalde per escoltar a la comunitat de Casablanca, mostrant disposició per el diàleg i la 
rectificació subseqüent en lloc de forçar i imposar la seva decisió anterior. 
- Agrair el recolzament productiu cedit per la Comissió de Propietaris de Casablanca Sud.  
- Lamentem que, a rel del problema, s’hagin difós falsedats amb l’objectiu de confondre els veïns 
sobre temes no relacionats amb el transport escolar. A tall d’exemple s’ha qüestionat una obra 
llargament reivindicada per aquesta comunitat, amb anterior governs municipals, que es necessària 
per a unir Casablanca Nord i Sud, per un pas alternatiu que eviti de travessar la carretera, alhora que 
serveix com a sortida d’emergència per a Casablanca Nord, proporcionant una via d’escapament en 
cas necessari i també, ha donat accés a una parcel.la que anteriorment no en tenia. 
- El futur ens depara grans reptes. Els veïns em de procurar mantenir la unitat sense deixar-nos 
manipular per cap partit, informem-nos al màxim  sobre les diverses matèries i actuem amb prudència 
i fermesa. Necessitem persones que sàpiguen dialogar, informar-se i informar amb veracitat i 
sinceritat lluny de partidismes. 
 
Gràcies a tothom.       
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